
Bestyrelsesmøde i Nibe Sejlklub 
Tirsdag d. 7. juni 2016 kl. 19.00  
Mødet afholdes i Klubhuset 
 
Deltagere: Ruddi, Lennart, Lars, Frank, og Jan  
 
Afbud: Michael, Claus, Jens Jørn og Laury 
 
 

1. Kort opfølgning siden sidste møde  
Referat fra møde 3/2016 blev godkendt. 
 
Møde afholdt den 7. juni kl 19.00. Eneste punkt på dagsordenen er idémøde 
vedr. klubhusombygning / udvidelse. 
 
Afklaring: 
 

 Matrikulære forhold: Jan undersøger 
 Må der byggesi 1 eller 2 plan, Lennart undersøger 
 Må vi bygge mod vandsiden, Lennart 
 Er der byggefelter, allerede, Lennart 

 
 
Løst og fast: 
 
Op i helikopteren, ikke lade os begrænse af nuværende indretning af hvor 
toiletterne er. 
 
Ønsker / behov: 
 

 Festlokale til måske 100 personer 
(125 m2) 

 Undervisningslokale 
(40-45 m2) 

 Depot (træmast, Brig følgebåd) 
(10 m2) 

 AV udstyr (skærme, projektor, lyd) 
 Mødelokale (20 m2) 
 Lager, reparationsværksted – varmt rum 

(50 m2) 



 Bådhal til optimister (kold) 
(150 m2) 

 Toilet og badefaciliteter 
 Omklædningsrum, i nær tilknytning til badefaciliteter 

(40-50 m2, inkl. toilet/bad) 
 Vaskeri (8 m2) 
 Udvendigt toilet (6 m2) 
 Indgang fra bådhal direkte til badefaciliteter (ungdomssejlere) 
 Garderobe, ved indgang eller festlokale (10 m2) 
 Overdækket terrasse, grillplads ifm terasse 
 Køkken (20 m2) 
 Særskilt sejlerstue, køkken (40-45 m2) 
 Havnekontor til Ulrik (20 m2) 
 Depot havnekontor 
 Depot Oles bar (15 m2) 
 Depot m.m. ( 15 m2) 
 Værksted havnekontor 
 Stor træterasse ! 
 Motionsrum 
 Energirigtige bygninger (solceller, varmepumpe) 

 
 
Nuværende bygning 1 er 4*14 m = 56 m2 
 
 
 
Lennart udarbejder skitseforslag – dialog med kontaktperson hos Aalborg 
Kommune – hvordan kan vi komme videre, konkretisering 
 
 
 
 
Jan Laursen, referent 
Nibe Sejlklub 
 
 
Bestyrelsesmødet den 21. juni 2016 aflyses. 


